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ACTIELIJST WIJKPLATFORM KOOTWIJK I.O. – KERNGROEP OVERLEG 17 juni 2024 
 
 
Aanwezig: Geertje, Gert, Harry, Monique, Petra, Walter, Bart (vz) en Hellen (actielijst) 
Afwezig: Annet, Henri, Nicolette, Stefan 
 
 

1. Opening en aanvulling agenda 
- Recreatiezonering 
- Bijeenkomst Defensie 13 juni jl. 
Worden toegevoegd aan de agenda. 

 
Iedereen wordt van harte welkom geheten. 
Gert doet nogmaals een oproep aan de verschillende geledingen binnen Kootwijk om in de 
communicatie naar de buitenwacht en/of media specifiek te maken vanuit welk gremium 
gesproken wordt. Het moet duidelijk zijn vanuit welke groep welk belang wordt 
beargumenteerd, om niet de indruk te wekken dat het om alle Kootwijkers gaat.  
Het kan ook betekenen dat tegengestelde belangen zichtbaar worden. Verdraagzaamheid en 
begrip voor elkaars standpunten zijn daarbij belangrijk. 
Bart geeft aan dat dit overleg juist is bedoeld om te communiceren over elkaars standpunten 
en verschil in standpunten en begrip daarvoor meer bij elkaar te brengen. 
 

2. Stand van zaken opstaande acties uit het overleg van 3 april 
- Overleg met gemeente over status Wijkplatform: Bart geeft aan dat de Gemeente er mee 

bezig is en dat er meer informatie komt na de zomervakantie. 
Actie: Bart 

- Snoeiafval opslag en afvoer: Walter geeft aan dat de gemeente geen meters heeft en 
Staatsbosbeheer geeft geen reactie. Misschien weet de werkgroep Biodiversiteit een 
oplossing. Walter neemt contact met ze op. Geertje gaat na in hoeverre de Gemeente 
snoeiafval in grote hoeveelheden ook kan ophalen, als alternatief. 
Actie: Walter/Geertje 

- Onderhoud van de hekken in en om Kootwijk: Erik, de gebiedsregisseur, zou een 
overzicht leveren van welke hekken zouden worden onderhouden door de Gemeente. Hij 
heeft het nog niet gestuurd. Bart gaat er achter heen. 
Actie: Bart 

 
3. Voortgang gebiedsagenda 

Over de gebiedsagenda is Kootwijk Vooruit (KV) twee keer in gesprek geweest met de 
Gemeente. In de week van 17 juni wordt een concept-gebiedsagenda door de Gemeente aan 
KV toegestuurd. De verwachting is dat KV in het wijkplatform met de bewoners op 26 
september 2024 hierover een presentatie kan houden. 
Koppelkansen (korte termijn) met andere dorpskernen zijn er op de onderwerpen: compost, 
dorpsfunctie en energie. 
Op de lange termijn staat de herziening van de Brink. Daar is een gedegen projectplan voor 
nodig. Dat moet gebeuren in overleg met de Gemeente en in de begroting worden 
opgenomen. Maar Kootwijk moet eerst zelf de prioriteiten bepalen. 
Wordt vervolgd. 

 
4. Dorpshuisfunctie 

KV is bezig met inventariseren en heeft locaties binnen Kootwijk benaderd. Contact wordt 
opgenomen met de gebiedsregisseur over beschikbaar budget en de voorwaarden. 
Vóór half juli zet KV de inventarisatie op papier met daarbij de voorwaarden. 
In september komt het als punt terug op de agenda. 
Actie: KV/Petra 
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5. Terugblik dorpsfeesten (Koningsdag) 
Is prima verlopen. 
In de communicatie wordt volgend jaar duidelijker aangegeven voor wie het feest is bedoeld. 

 
6. Ontwikkelingen rond de schooljeugd 

Er heeft een gesprek plaats gevonden met de Fruytier school. Men is geschrokken van de 
voorbeelden die genoemd zijn over het gedrag van de schooljeugd en de incidenten. De 
school en de politie gaan hun best doen de scholieren hier op aan te spreken. 
Begin van het schooljaar zal er een controle plaats vinden door de politie. Het voornemen is 
om bij het begin van het schooljaar weer opnieuw in gesprek te gaan. 
 

7. Uitslag enquête Kootwijk Energie Neutraal 
In de loop van de zomer zullen er ronde tafel bijeenkomsten worden georganiseerd op basis 
van de verschillende behoeftes, zoals isoleren en opwekken of opslag van energie. Met 
behulp van experts kan dan naar oplossingen worden gezocht en kan eventueel als groep 
worden ingekocht. 

 
8. Ontwikkelingen Berkenhorst 

Er zou een informatiebijeenkomst komen voor bewoners, maar de datum daarvan is nog niet 
bekend. 
Indien er een plan is, kunnen Kootwijkers en KV met een zienswijze hier op reageren. KV gaat 
na. 
Actie: KV  

 
9. Aanpak Biodiversiteit / Recreatiezonering / Bijeenkomst Defensie over uitbreiding 

- Bericht van Henri over Biodiversiteit: we proberen met de gemeente overleg te hebben 
om samen met Landschapsbeheer Gelderland een plan te maken. Dan met hun hulp 
subsidie te krijgen en de bewoners proberen mee te krijgen daar waar het over privé 
eigendom gaat. 

- Recreatiezonering: er zijn ook delen waar niet mag worden gefietst. KV gaat nog 
evalueren. 

- Bijeenkomst Defensie in Apeldoorn over uitbreiding en benodigde ruimte: er is gesproken 
over een landingsplaats voor helikopters op ’t Zand en het uitbreiden van het schietterrein 
Harskamp. Deze ontwikkelingen zullen nauwlettend worden gevolgd door KV. 
 
Zie ook deze link https://www.defensie.nl/onderwerpen/ruimte-voor-defensie 

 
10. Planning agenda 2e helft van het jaar en voorbereiding bewonersbijeenkomst Wijkplatform i.o. 

26 september 2024 
 
De volgende bijeenkomst met het kerngroep is:  
 
Maandag 9 september 2024 om 20.00 uur bij t’Hilletje 
 
We bereiden dan de bewonersbijeenkomst voor van 26 september. 

 
11. Rondvraag 

Over de vraag hoe om te gaan met de inbreng en “stem” van de bewoners van de parken die 
geen inwoner zijn van Kootwijk wordt de volgende suggestie gedaan. 
De parken worden elk individueel als één adres gezien en dus per park 1 stem. 
Wordt nog nader uitgewerkt. 
 
 
 
 
HH/15 juli 2024 


